



联合国  
粮食及  
农业组织

Food and Agriculture  
Organization of the  
United Nations

Organisation des Nations  
Unies pour l'alimentation  
et l'agriculture

Продовольственная и  
сельскохозяйственная организация  
Объединенных Наций

Organización de las  
Naciones Unidas para la  
Alimentación y la Agricultura

منظمة  
الأغذية والزراعة  
للأمم المتحدة

# 粮食和农业遗传资源委员会

粮食和农业生物多样性国家联络点小组

第二次会议第二部分

2021 年 5 月 25—27 日

文件清单

### 工作文件

暂定议程	<a href="#">CGRFA/NFP-BFA-2.2/21/1</a>
暂定注释议程和时间表	<a href="#">CGRFA/NFP-BFA-2.2/21/1 Add.1</a>
粮食和农业生物多样性—需求及可能采取的行动修订草案	<a href="#">CGRFA/NFP-BFA-2.2/21/2</a>

### 信息文件

与会人员须知	<a href="#">CGRFA/NFP-BFA-2.2/21/Inf.1</a>
National Focal Points for Biodiversity for Food and Agriculture, as nominated by the regions	<a href="#">CGRFA/NFP-BFA-2.2/21/Inf.2</a>
Additional submissions by Commission Members and observers on the document Biodiversity for Food and Agriculture – Revised Draft Needs and Possible Actions	<a href="#">CGRFA/NFP-BFA-2.2/21/Inf.3</a>
文件清单	<a href="#">CGRFA/NFP-BFA-2.2/21/Inf.4</a>

### 其他文件

[粮食和农业生物多样性国家联络点小组第二次会议第一部分报告](#)

[Submissions by countries on the document \*Biodiversity for food and agriculture – revised draft needs and possible actions\*](#)

[Submissions by France on the document \*Biodiversity for food and agriculture – revised draft needs and possible actions\*](#)

[Amendments proposed to the document \*Biodiversity for food and agriculture – revised draft needs and possible actions\*](#)

[The State of the World’s Biodiversity for Food and Agriculture](#)

[《世界粮食和农业生物多样性状况》 - 摘要](#)

[粮食和农业生物多样性国家联络点 第一次会议报告](#)

[粮食和农业 遗传资源委员会 第十七届例会报告](#)